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	Documenting Sources: 

Just 4 Rules

注明引用文献的来源:

4规则
1. For short passages (usually under 40 words) quoted word for word, “put the quoted material inside quotation marks (like this is), and provide the author, date and page number in parentheses right after the quotation” (Jones, 1999, p. 76).

引用较短的片段(通常在40个词以下)时，“应照抄原文，加双引号(即如本文），然后紧接着在括号内注明作者、出版日期及页码” (Jones, 1999, p. 76) 。
2. For longer quotations, 

Instead of quotation marks, the quoted material gets its own paragraph, and the entire paragraph is indented (given wider margins than the rest of the paper, like this paragraph). Then the author, date, and page number appear in parentheses at the end of the paragraph, and outside the last period. (Jackson, 2003, p. 229)

引用较长的片段时，
不加引号，而是将引用的部分分隔出来，另成段落, 两边加大边款（象本段一样，与文章其他部分的正常段落相比要缩进去一些），并且在该段最后的句号之后，于括号内注明作者、出版日期及页码。 (Jackson, 2003, p. 229)

3. If you use material from another source but change the wording (called paraphrasing), give the author and date in parentheses (Jones, 1999).

如果在引用别人的资料时文字上有所改动（也叫复述），则在括号内注明作者和出版日期(Jones, 1999)。
4. At the end of the paper, give full bibliographical information for all your sources on a page called References. There are different styles for documenting sources. The examples given here are in the APA style, which is used in the social sciences. APA references (for a journal article, web site, and book) look like this:
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在论文的末尾，另起一页,标题为“参考文献  (References）”, 列出本文所有引用或参阅文献的出处。目前通行的参考文献条目格式有几种。以下举例所使用的是美国心理学学会最初制定、然后被各社会科学领域普遍采用的APA格式。所谓APA参考文献格式，如下所示 （此处列出的参考文献是一篇期刊论文、一个网站和一部图书）：
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